國立臺灣師範大學 114 學年第1學期住宿生用電安全調查-補檢

114-1 Student Dormitory Electricity Safety Inspection Form: Re-inspection

補檢填報截止日期 Reporting Period: 114/10/20

(填妥後請交至宿舍櫃檯 Please submit the completed re-inspection form to the dormitory front desk.)

填報須

知

請務必參閱國立臺 灣師範大學學生宿 舍用電實施要點



Be sure to read the "National Taiwan Normal University Directives for Student Dormitory Electricity Consumption."



補檢截止日期為 114/10/20 (一), 屆時若還是未完成,將依據本校學生宿舍用電實施要點, 進行扣點,並由檢查小組排定之執勤時間進入寢室檢查。

The re-inspection period is until October 20, 2025 (Monday).

If it is not completed within the specified period, points will be deducted in accordance with the National Taiwan Normal University Directives for Student Dormitory Electricity Consumption, and the inspection team will enter the room at their scheduled time to conduct the inspection.



個人資料蒐集告知事項

Personal Data Collection Notice

●我已詳細閱讀「國立臺灣師範大學學生宿舍用電實施要點」,並確實遵守相關規範,若有違 反該用電實施要點之情形,將按照學生宿舍管理要點論處,特具此切結。

I have read and understood the terms and conditions of the "National Taiwan Normal University Regulations for Dorm Electricity Consumption" and would follow the rules. If I violate the dormitory regulations, I will be disciplined according to the "Regulations for Student Dormitory Management National Taiwan Normal University".

▼				
	床號	姓名	學號	備註
	Bed	Name	Student ID	Notes

填報日期 Date of Submission:

確認簽名